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Abstract (en)
The suspension grid (1) of a device for drying laundry is connected, via a vertically adjustable supporting linkage (5, 6) and cable pulls (54, 55),
to attachment devices (2, 3) by which the device is attached to the ceiling (4) of a room. In the lowest position of the suspension grid (1) the rod
elements (30, 44) of the supporting linkage (5, 6), which are articulated by means of pivot axes (33, 52) and connected to each other by means of
a knee joint (45), are locked by stops in a position in which they enclose an obtuse angle between them. The suspension grid (1) thus has great
stability which facilitates the hanging-up of laundry. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Hängegitter (1) einer Vorrichtung zum Trocknen von Wäschestücken ist über ein höhenveränderliches Traggestänge (5,6) und Seilzüge (54,55)
mit Befestigungseinrichtungen (2,3) verbunden, durch die die Vorrichtung an der Decke (4) eines Raumes befestigt ist. In unterster Position des
Hängegitters (1) sind die über Schwenkachsen (33,52) angelenkten und über ein Kniegelenk (45) miteinander verbundenen Stabelemente (30,44)
des Traggestänges (5,6) durch Anschläge in einer Position blockiert, in der sie zwischen sich einen stumpfen Winkel einschliessen. Somit hat das
Hängegitter (1) eine grosse Stabilität, die das Aufhängen von Wäschestücken erleichtert. <IMAGE>
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